
Protokół Nr 230

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 12 lipca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 810• Posiedzenie otworzył Z-ca

Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości . W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 226 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane dla działek o numerach geodezyjnych 1102, 1103,

położonych w Maleńcu, stanowiących własność Skarbu Państwa

w użytkowaniu wieczystym Powiatu Koneckiego,

b) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich,

c) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest: "Przebudowa budynku biurowego Starostwa

Powiatowego w Końskich" - 2 uchwały,

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022 rok,
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e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu przeciwdziałania

COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących w 2022

roku,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Rozpatrzenie wniosków Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego

w Baryczy w sprawach:

a) zapewnienia dowozów uczniów własnym transportem,

b) zabezpieczenia środków finansowych w kwocie 25 000 zł na

wykonanie wymiany podłogi w korytarzu szkolnym.

5. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z ty, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestarostę .

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 226 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad. 3

a) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody

na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane dla działek

o numerach geodezyjnych 1102, 1103, położonych w Maleńcu,

stanowiących własność Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym

Powiatu Koneckiego. Poinformował, że zmienił się zakres realizowanej

operacji pn: "Ogród fabryczny strefą kultury, rekreacji i zabawy", do

budowy altany doszła budowa sauny ogrodowej wraz z przyłączem

elektrycznym. Przypomniał, że Zarząd wyraził zgodę na dysponowanie

działką 1102. W związku z rozszerzeniem zakresu zadania doszła

konieczność dysponowania na cele budowlane działką 1103. Odczytał

projekt uchwały.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 90/2022 w przedmiotowej sprawie.

b) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiademy przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie

ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich. Odczytał treść ogłoszenia. Poinformował, że ogłoszenie

zostanie zamieszczone w prasie codziennej, na tablicy ogłoszeń Starostwa,

na tablicy ogłoszeń ZOZ oraz na stronach biuletynu informacji publicznej

Starostwa.

Ustalono termin składania lub wpływu dokumentów na 23 sierpnia b.r., do

godz. 15°°.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 9112022 w przedmiotowej sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, zamówień publicznych i Mienia Powiatu 

pani Barbara Panek przedstawiładwa projekty uchwał Zarządu w sprawach

powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego przedmiotem

jest: "Przebudowa budynku biurowego Starostwa Powiatowego

w Końskich". Zaproponowała skład osobowy Komisji Przetargowej.

Zwróciła uwagę, że postępowanie miało być jednym zadaniem

podzielonym na dwie części, ale mogłoby okazać się, że nie będzie jednego

wykonawcy, który mógłby wykonać obydwa zadania, stąd propozycja

podziału na dwa zadania. Pierwsze obejmujące termomodernizację dachu

CZęSCl budynku starostwa, drugie dotyczące przebudowy sali

konferencyjnej wraz z pomieszczeniami przylegającymi. Omówiła kryteria

oceny ofert (60% cena, 40% okres gwarancji) oraz warunki udziału

w postępowaniu.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że jest mało czasu na

realizację zadania.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały nr 92/2022 oraz Nr 93/2022

w przedmiotowych sprawach.

o godz. 845 Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron

ogłosił przerwę do godz. 900.

o godz. 900 wznowiono obrady.

d) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu

finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków Funduszu

Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że proponowana zmian dotyczy środków,

jakie powiat otrzymał od Wojewody na utrzymanie uchodźców z Ukrainy

przebywających na terenie powiatu koneckiego w kwocie 646 300 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 94/2022 w przedmiotowej sprawie.

e) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu

finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu

przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań

bieżących w 2022 roku. Oznajmiła, że proponowana zmiana dotyczy

korekty wydatków Domów Pomocy Społecznej w Końskich oraz Rudzie

Pilczyckiej.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 95/2022 w przedmiotowej sprawie.
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f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów

i wydatków budżetu. Zwróciła uwagę na zwrot dotacji z odsetkami (na

podstawie decyzji administracyjnej) przeznaczonej na zadanie z zakresu

rehabilitacji zawodowej tj. na utworzenie stanowiska pracy dla osoby

niepełnosprawnej. Utworzone stanowisko pracy było niezgodne z nadanym

zakresem czynności.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 96/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4

a) Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban przedstawiła opmię

w sprawie zapewnienia dowozów uczniów niepełnosprawnych do

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy na zajęcia

szkolne. Stwierdziła, że obowiązkiem gminy jest zapewnienie uczniom

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do

najbliższej szkoły podstawowej. Obowiązki te gmina spełnia poprzez

zorganizowanie bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu

uczniów. Odczytała stanowisko RIO w zakresie delegowania zadania przez

gminę na powiat. Poinformowała, że nadzór stwierdził nieważność

uchwały Rady Miasta w zakresie przekazania zadania oraz nieważność

uchwały budżetowej zabezpieczającej środki finansowe na ten cel.

Nadmieniła, że zadania można delegować "w dół" nie "w górę". Zwróciła

uwagę na brak podstawy prawnej do realizacji dowozów przez powiat,

jednocześnie podkreślając niejednolitość postępowania w podobnych

sprawach w różnych jednostkach samorządu terytorialnego.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że opinia Radcy

Prawnego pokrywa SIę z dyskusją Zarządu w tym temacie z poprzedniego

posiedzenia.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że

nierealizowanie dowozów może skutkować brakiem uczniów w SOSW

w Baryczy i tym samym zagrozi funkcjonowaniu Ośrodka - jednostki

organizacyjnej powiatu. Podkreślił, że najważniejsze jest dobro

niepełnosprawnych dzieci oraz specjalistyczna opieka nad nimi, a taką gwarantuje

SOSW.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o konsekwencje prawne

związane z realizacj ą dowozów przez powiat.

Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban odpowiedziała, że nadzór

Wojewody oraz Regionalna Izba Obrachunkowa mogą stwierdzić nieważność

podjętych w przedmiotowych sprawach uchwał. Ponadto podpisującym umowę

grozi dyscyplina finansów publicznych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę na

odpowiedzialność karno - skarbową wynikającą z obłożeniem usługi

transportowej podatkiem VAT.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poinformował,

że posiada dwie opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, w tym opinię RIO

w Kielcach dotyczącą analogicznej sprawy w Powiecie Staszowskim. Opinia jest

datowana na grudzień 2016 roku i pokrywa się ze stanowiskiem Radcy Prawnego

Starostwa. Opinia ta jednoznacznie wskazuje, że gmina nie może przekazać

powiatowi zadania własnego polegającego na dowozie uczniów i udzielić na ten

cel pomocy finansowej.

Biorąc pod uwagę powyższe opinie Zarząd uznał, że powiat nie może

realizować zadania gminy w zakresie dowozu uczniów z niepełnosprawnością do

SOSW w Baryczy. Jednocześnie, biorąc pod uwagę dobro uczniów orazjednostki

organizacyjnej powiatu Zarząd upoważniłDyrektora Ośrodka do rozmów w tym

temacie z gminami oraz przekazania informacji Zarządowi w okresie ok. siedmiu

dni.
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b) Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego w Baryczy w sprawie zabezpieczenia środków

finansowych na wykonanie wymiany podłogi w korytarzu szkolnym.

Zarząd postanowił zabezpieczyć na ten cel wnioskowaną kwotę 25 000 zł.

Ad. 5

W sprawach różnych:

./ Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pani Barbara Panek poinformowała Zarząd, że Staropolska Grupa

zakupowa zwróciła się do powiatu o podpisanie aneksu do zawartej

umowy. Aneks dotyczy powiększenia grupy zakupowej o Powiat Kielecki

oraz Gminę Kalinowo.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 945 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
r

··········· .. ·· .... · t:~pu··· .. ··· .. ·· ..........·····

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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